

Customs Notice No. (06/2024)

**on the imposition of final anti-dumping measures
on imports into GCC countries of electrical fittings,
switches, plugs, and sockets originating from or
exported by the People's Republic of China.**

Based on the letter from the Federal Authority for Identity, Citizenship, Customs, and Ports Security No. 99/41794 dated 07/10/2024, and the letter from the Ministry of Economy, reference No.2024/51 dated 24/09/2024, regarding the imposition of final anti-dumping measures on imports into GCC countries of electrical fittings, switches, plugs, and sockets originating from or exported by the People's Republic of China.

The following has been decided:

Article (1)

Imposition of final anti-dumping measures against imports into GCC countries of electrical fittings, switches, plugs, and sockets for voltages not exceeding 1000 volts, which fall under the following customs codes: (85 36 50 10, 85 36 50 20, 85 36 50 30, 85 36 50 90, 85 36 69 10, 85 36 69 20, 85 44 42 21, 85 44 42 91), originating from or exported by the People's Republic of China, for a period of five years starting from September 26, 2024.

Article (2)

The final anti-dumping duty will be collected by Dubai Customs as a percentage of the customs value (CIF) of the imports specified in the table below:

إعلان جمركي رقم (2024/06)

**بشأن فرض تدابير مكافحة الإغراق النهائية ضد واردات دول
المجلس من منتج توصيلات ومفاتيح وقوابس ومقابس كهربائية
ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية**

بناء على كتاب الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية والجمارك وأمن المنافذ رقم 99/41794 المؤرخ 07/10/2024 وكتاب وزارة الاقتصاد مرجع رقم ق.ت.د/إزم.م.م.ض/51/2024 المؤرخ 24/09/2024 بشأن فرض تدابير مكافحة الإغراق النهائية ضد واردات دول المجلس من منتج توصيلات ومفاتيح وقوابس ومقابس كهربائية ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية،

فقد تقرر ما يلي:

المادة (1)

فرض تدابير مكافحة الإغراق النهائية ضد واردات دول المجلس من منتج توصيلات ومفاتيح وقوابس ومقابس كهربائية لجهد لا يتجاوز 1000 فولت، والتي تندرج تحت البنود الجمركية (85 36 50 10 ، 85 36 50 20 ، 85 36 50 30 ، 85 36 50 90 ، 85 36 69 10 ، 85 36 69 20 ، 85 44 42 21 ، 85 44 42 91) ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية، وذلك لمدة خمس سنوات ابتداء من تاريخ 26 سبتمبر 2024م.

المادة (2)

يتم تحصيل الرسم النهائي لمكافحة الإغراق من قبل جمارك دبي على شكل نسبة مئوية من القيمة الجمركية (CIF) للواردات الموضحة بالجدول المبين أدناه:

الدولة Country	منتج / مصدر أجنبي Exporters/Producers names	هامش الإغراق كنسبة مئوية من القيمة CIF Dumping margin as a percentage of the CIF value
جمهورية الصين الشعبية People's Republic of China	ZHONGSHAN VISBO LECTRICAL CO.,LTD	%11.3
	FOSHAN VPON ELECTRIC CO., LTD	%17.1
	ZHEJIANG TAO'S ELECTRIC CO., LTD	%11.3
	الشركات المتعاونة خارج العينة مرفق (1) Not selected Chinese Exporting Producers (Attachment1)	%12.2
	أخرى Others	%42

Article (3)

المادة (3)

The Customs Tariff and Origin Department is the competent authority to address any disputes arising from or related to the application of this announcement.

تكون إدارة التعرفة الجمركية والمنشأ هي الجهة المعنية للنظر بأي خلاف ينشأ أو يتعلق بتطبيق هذا الإعلان.

Article (4)

المادة (4)

The definitive anti-dumping duty shall apply for a period of five (5) years effective from September 26th,2024.

يفرض الرسم النهائي لمكافحة الإغراق لمدة (5) سنوات ابتداءً من تاريخ 26 سبتمبر 2024م.

Dr. Abdulla Busenad
Director General

(Signature)

د. عبد الله بوسناد
المدير العام



Issued on: 01/11/2024

صدر بتاريخ: 2024/11/01